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Protokół nr 9/19 

 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

w dniu 23 września 2019 r. w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Stargard 

 

 

 Rozpoczęcie posiedzenia 12.50 

    Zakończenie posiedzenia 15.35 

 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka Lenda otworzyła i prowadziła 

posiedzenie, witając wszystkich obecnych. 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą 

załącznik nr 1 do protokołu, Wójt Gminy Stargard Jerzy Makowski, Zastępca Wójta Gminy 

Marek Gardygajło oraz Skarbnik Gminy Bernadeta Opasińska. Ponadto w części posiedzenia 

komisji uczestniczyli: Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa 

Pani Dorota Mazur oraz Sołtys Sołectwa Barzkowice Pan Bogdan Grabski. 

Na podstawie listy obecności przewodnicząca komisji stwierdziła, że jest niezbędne quorum 

do prowadzenia prawomocnych obrad. Na stan 5 członków Komisji Rewizyjnej obecnych 

było 4 członków komisji, nieobecny na posiedzeniu komisji radny Sebastian Janiak. 

O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie, otrzymując 

materiały, w tym projekty uchwał i pozostałe dokumenty. 

 

AD 1. Zatwierdzenie porządku obrad 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka Lenda odczytała zaproponowany porządek 

posiedzenia i zwróciła się z pytaniem, czy są uwagi do porządku.  

Wobec braku uwag do porządku posiedzenia komisji prowadząca posiedzenie komisji 

poddała pod głosowanie zaproponowany porządek posiedzenia. 

Komisja Rewizyjna jednogłośnie, tj. 4 głosami „za” przyjęła zaproponowany porządek 

posiedzenia w brzmieniu jak niżej: 

1. Zatwierdzenie porządku obrad 

2. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję, która odbędzie się w dniu 27 września 2019 r. 

3. Analiza informacji: 

- o przebiegu wykonania budżetu Gminy Stargard za I półrocze 2019 roku 

- o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Gminy Stargard za I półrocze 2019 

roku 

- o przebiegu wykonania planu finansowego samorządowej instytucji kultury za I półrocze 

2019 roku – Opinia komisji na sesję. 

4. Kontrola wydatków przeznaczonych na dofinansowanie do przydomowych oczyszczalni 

ścieków za okres 2016-2018 – Wnioski komisji na sesję. 

5. Dyskusja w sprawie projektu uchwały odnośnie diet dla sołtysów. 

6. Sprawy różne. 

7. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

 

AD 5. Dyskusja w sprawie projektu uchwały odnośnie diet dla sołtysów. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka Lenda powiedziała, że z uwagi na obecność 

na posiedzeniu komisji, Sołtysa Sołectwa Barzkowice Pana Bogdana Grabskiego, proponuje, 

aby przejść do punktu 6 porządku obrad posiedzenia, tj. dyskusji w sprawie projektu uchwały 

odnośnie diet dla sołtysów, komisja przychyliła się do tej propozycji i Przewodnicząca 
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Komisji Rewizyjnej udzieliła głosu Sołtysowi Sołectwa Barzkowice Panu Bogdanowi 

Grabskiemu. 

Sołtys Sołectwa Barzkowice Bogdan Grabski zabierając głos i wyrażając swoją opinię 

powiedział, żeby nie dzielić diet dla sołtysów i żeby wszyscy byli równo traktowani, 

bez względu na wielkość miejscowości, ponieważ podział może skłócić sołtysów. Ponadto, 

jako były radny zaapelował do radnych obecnej kadencji o wzajemny szacunek i dbanie 

o całą gminę. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka Lenda podziękowała Sołtysowi Sołectwa 

Barzkowice Bogdanowi Grabskiemu, który po skończonej dyskusji opuścił posiedzenie 

komisji. 

 

AD 2. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję, która odbędzie się w dniu 27 września 

2019 r.: 

 

- Projekt Uchwały Nr X/1/19 w sprawie zwołania zebrania wiejskiego 

Wójt Gminy Jerzy Makowski dokonał wprowadzenia do ww. uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka Lenda wobec braku głosów w dyskusji 

poddała pod głosowanie projekt uchwały Nr X/1/19 w sprawie zwołania zebrania wiejskiego.  

Komisja Rewizyjna jednogłośnie 4 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała ww. projekt 

uchwały. 

 

- Projekt Uchwały Nr X/2/19 w sprawie upoważnienia Przewodniczącej Rady Gminy 

Stargard do zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji w Szczecinie 

informacji o kandydatach na ławników 

Wójt Gminy Jerzy Makowski dokonał wprowadzenia do ww. uchwały i wyjaśnił, 

że do 30 czerwca br. została złożona jedna kandydatura na ławnika, a przed przystąpieniem 

do wyborów Rada Gminy jest zobligowana do zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego 

Policji informacji o kandydatach na ławników. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka Lenda wobec braku głosów w dyskusji 

poddała pod głosowanie projekt uchwały Nr X/2/19 w sprawie upoważnienia 

Przewodniczącej Rady Gminy Stargard do zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego 

Policji w Szczecinie informacji o kandydatach na ławników. 

Komisja Rewizyjna jednogłośnie 4 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała ww. projekt 

uchwały. 

 

- Projekt Uchwały Nr X/3/19 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność gminy 
Wójt Gminy Jerzy Makowski dokonał wprowadzenia do ww. uchwały i wyjaśnił, jakiej 

nieruchomości dotyczy uchwała ws. dzierżawy nieruchomości. Ponadto powiedział, 

że projekt uchwały został przygotowany, ponieważ dotychczasowy dzierżawca nieruchomości 

wystąpił o kontynuację dzierżawy. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka Lenda wobec braku głosów w dyskusji 

poddała pod głosowanie projekt uchwały Nr X/3/19 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność gminy. 

Komisja Rewizyjna jednogłośnie 4 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała ww. projekt 

uchwały. 
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- Projekt Uchwały Nr X/4/19 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność gminy 

Zastępca Wójta Gminy Marek Gardygajło dokonał wprowadzenia do ww. uchwały 

i wyjaśnił, że dotyczy ona dzierżawy na rzecz dotychczasowego dzierżawcy. Ponadto 

powiedział, że przedmiotowa nieruchomość jest dużą działką rolną, wykorzystywaną 

przez dzierżawcę, jako pastwisko. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka Lenda wobec braku głosów w dyskusji 

poddała pod głosowanie projekt uchwały Nr X/4/19 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność gminy. 

Komisja Rewizyjna jednogłośnie 4 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała ww. projekt 

uchwały. 

 

- Projekt Uchwały Nr X/5/19 w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty 

Zastępca Wójta Gminy Marek Gardygajło dokonał wprowadzenia do ww. projektu 

uchwały i powiedział, że ta uchwała została przygotowana zgodnie z dyskusją na komisji 

wspólnej dotyczącej tematu odpadów. W uchwale pojawiła się metoda ustalenia opłat 

od mieszkańca, a ustalona stawka w wysokości 27 zł miesięcznie od osoby. Następnie 

Zastępca wyjaśnił, że zapis w uchwale odnośnie kwoty 54 zł od mieszkańca, dotyczy kary 

za niewłaściwe segregowanie odpadów. Zastępca powiedział, że zgodnie z ustawą, kara 

ma obejmować okres sześciu miesięcy, a po tym okresie należy ponownie złożyć deklarację. 

 

Do posiedzenia komisji dołączyła Pani Dorota Mazur Kierownik Referatu Gospodarki 

Nieruchomościami i Rolnictwa, która omówiła ww. projekt uchwały i w toku dyskusji 

odpowiadała na pytania i uwagi radnych. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka Lenda zapytała, na czym polega kara 

w wysokości 54 zł od mieszkańca. 

Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa Dorota Mazur 
odpowiadając wyjaśniła, że jest to nowa sytuacja wymagana przez ustawę 

oraz że ta podwyższona opłata będzie naliczana na podstawie decyzji, po stwierdzeniu 

nieprawidłowości w segregowaniu odpadów lub braku segregacji na nieruchomości. 

Nieprawidłowości w tym zakresie w pierwszej kolejności zgłaszane będą przez firmę 

odbierającą odpady, która zgłosi do tutejszego urzędu sytuację na nieruchomości. Weryfikacji 

zgłoszenia dokonają pracownicy urzędu odpowiedzialni za gospodarkę odpadami. 

Pani Kierownik podkreśliła, że Gmina będzie musiała poczynić kroki w kierunku edukacji 

mieszkańców w zakresie segregowania odpadów, poprzez ulotki i spotkania na zebraniach 

wiejskich, aby unikać sytuacji karania mieszkańców za niewłaściwe segregowanie.  

Radna Monika Nikołajew zapytała, czy wszyscy będą zobowiązani do segregowania, 

czy będzie możliwość niesegregowania. 

Odpowiadając Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa Dorota 

Mazur powiedziała, że segregacja będzie obowiązkowa, a pojemnik na odpady zmieszane 

będzie tzw. pojemnikiem resztkowym. Uzupełniając odpowiedź odnośnie kary 

za niewłaściwe segregowanie, podkreśliła, że jest to wymóg ustawodawcy, natomiast Gmina 

Stargard wybrała najniższy możliwy próg wysokości kary, a mianowicie dwukrotność stawki 

za odpady. Ponadto, kara finansowa będzie ostatecznością, wcześniej będą zebrania wiejskie, 

ulotki, informacje na stronie gminy, edukacja w szkołach, rozmowy i pouczenia. 

Radna Monika Nikołajew zapytała, dlaczego ostatecznie została wyliczona stawka 27 zł 

od osoby, a nie np. 23 zł, z czego wynika ta stawka 27 zł od mieszkańca za wywóz odpadów. 
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Zastępca Wójta Gminy Marek Gardygajło odpowiedział, że stawka 27 zł została 

wyliczona na podstawie danych odnośnie liczby mieszkańców zawartych w deklaracji, które 

zostały złożone do ZGDO, gdzie jest 11 tys. mieszkańców, natomiast według danych GUS 

jest 13 tys. mieszkańców, jednak stawka została wyliczona właśnie na podstawie danych 

z deklaracji. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka Lenda po wyczerpaniu dyskusji poddała 

pod głosowanie projekt uchwały Nr X/5/19 w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty. 

Komisja 2 głosami „za”, 1 głosie „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” zaopiniowała  

ww. projekt uchwały. 

 

- Projekt Uchwały Nr X/6/19 w sprawie ustalenia terminu, częstotliwości i trybu 

uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa Dorota Mazur dokonała 

wprowadzenia do ww. projektu uchwały i wyjaśniła, że jest to uchwała porządkowa, a zasady 

odnośnie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi pozostają takie, jak do tej pory. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka Lenda wobec braku głosów w dyskusji 

poddała pod głosowanie projekt uchwały Nr X/6/19 w sprawie ustalenia terminu, 

częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Komisja Rewizyjna 2 głosami „za”, 1 głosie „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującymi się” 

zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

- Projekt Uchwały Nr X/7/19 w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości 

Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa Dorota Mazur dokonała 

wprowadzenia do ww. projektu uchwały i powiedziała m.in., że w deklaracji nie ma odpadów 

zmieszanych. Ponadto dodała, iż Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu 

zasugerowała naniesienie poprawek we wzorze deklaracji poprzez zmianę zapisu w punkcie 1 

Pouczenia, gdzie obecnie jest zapis: „Opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

uiszcza się bez wezwania w terminach zgodnych z uchwała Rady Gminy (…)”, a propozycja 

komisji, żeby zrobić zapis: „Opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi uiszcza się 

bez wezwania w terminie do 15-go każdego dnia miesiąca zgodnie z uchwałą Rady Gminy 

(…)”. 

W toku dyskusji Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka Lenda zapytała, jakie 

załączniki będą musiały być dostarczone do deklaracji, żeby mieć pewność, że dana osoba 

zamieszkuje, bądź nie zamieszkuje w nieruchomości, czy wystarczy oświadczenie osoby 

składającej deklarację. 

Kierownik Referatu Pani Dorota Mazur wyjaśniła, że ważne jest uszczelnienie systemu 

i w tych kwestiach istotny będzie kontakt z sołtysem, czy radnym danej miejscowości. 

Pani Kierownik powiedziała, że w momencie, kiedy deklaracje spłyną do urzędu, będzie 

szereg instrumentów, żeby je zweryfikować, m.in. ewidencja ludności i podatki. Ponadto 

podkreśliła, że trzeba dotrzeć do mieszkańców z edukacją i informacjami o podwyżce, 

zmianie ustawy, a także o obowiązkach i karach. Urząd szykuje materiały informacyjne, 

tj. ulotki m.in. na temat tego, jak segregować odpady. Pani Kierownik dodała, że istotne jest, 

żeby deklaracje od mieszkańców szybko spłynęły do urzędu. 
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Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka Lenda wobec wyczerpania dyskusji poddała 

pod głosowanie projekt uchwały Nr X/7/19 w sprawie określenia wzoru deklaracji 

o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela 

nieruchomości. 

Komisja Rewizyjna 2 głosami „za” i 2 głosami „wstrzymującymi się” zaopiniowała 

ww. projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka Lenda podziękowała Kierownik Referatu 

Pani Dorocie Mazur za omówienie projektów uchwał. Kierownik Referatu Gospodarki 

Nieruchomościami i Rolnictwa Dorota Mazur opuściła posiedzenie komisji. 

 

Cd. AD 5. Komisja Rewizyjna w związku z podniesionym tematem zaangażowania sołtysów 

w ewentualną pomoc przy kwestiach związanych z odpadami, a mianowicie o roznoszenie 

deklaracji, wróciła do tematu dyskusji w sprawie projektu uchwały odnośnie diet 

dla sołtysów. 

Radny Remigiusz Zakrzewski wyrażając swoją opinię powiedział, że będąc jednym 

z wnioskodawców podniesienia diet dla sołtysów, jego zamysłem było, aby nie dzielić 

sołtysów, tylko podnieść dietę dla wszystkich. Radny dodał, że nie zna opinii sołtysów w tym 

temacie, a jest ona bardzo ważna, bo chodzi o ich pracę. Według radnego, jeżeli podwyżka 

zostanie uchwalona, to może być konkurencja o kandydowanie na sołtysa. 

Przewodnicząca Komisji Agnieszka Lenda zaproponowała, żeby przeprowadzić tajne 

glosowanie wśród sołtysów, żeby mogli swobodnie wypowiedzieć się na temat podniesienia 

diet. 

Wójt Gminy Jerzy Makowski zabierając głos, wyjaśnił, że podczas spotkania roboczego 

z sołtysami nie wszyscy sołtysi wypowiedzieli się na temat ewentualnego podniesienia diet 

na tym samym poziomie lub podziału diet na podstawie wielkości sołectwa. W związku 

z tym, wójt powiedział, że w październiku zorganizuje ponowne spotkanie z sołtysami, 

podczas którego przedstawi sołtysom dwa warianty podwyżki diet, tj. podwyżka na jednym 

poziomie dla wszystkich sołtysów i druga podwyżka wariant podziału dwustopniowego 

na podstawie liczby mieszkańców w sołectwie. Warianty te zostaną przedstawione sołtysom 

i w głosowaniu tajnym, będą mogli się wypowiedzieć w tym zakresie. 

 

Komisja Rewizyjna w toku dyskusji przychyliła się do propozycji wójta, aby na spotkaniu 

z sołtysami przeprowadzić glosowanie tajne, żeby dać sołtysom możliwość wypowiedzenia 

się w temacie diet. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka Lenda zarządziła przerwę w posiedzeniu 

komisji. Przerwa w posiedzeniu komisji od godz. 14:00 do godz. 14:05. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka Lenda po przerwie wznowiła posiedzenie 

komisji. 

 

- Projekt Uchwały Nr X/8/19 w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy 

finansowej Powiatowi Stargardzkiemu na zrealizowanie zadania inwestycyjnego 

polegającego na budowie progów zwalniających w ciągu drogi powiatowej 

Wójt Gminy Stargard Jerzy Makowski dokonał wprowadzenia do ww. uchwały. 

Wójt wyjaśnił, że przygotowując projekt uchwały była mowa o dwóch progach 

zwalniających, a na tę chwilę okazuje się, że chodzi o jeden próg. Ponadto Wójt powiedział, 

że w Porozumieniu z Powiatem odnośnie budowy progu zwalniającego w Ulikowie, udział 

Gminy w kosztach ma wynieść 50 tys. natomiast Powiatu 500 zł.  
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Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka Lenda wobec braku dyskusji poddała 

pod głosowanie projekt uchwały Nr X/8/19 w sprawie określenia wzoru deklaracji 

o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela 

nieruchomości.  

Komisja Rewizyjna jednogłośnie 4 głosami „przeciw” negatywnie zaopiniowała ww. projekt 

uchwały. 

 

- Projekt Uchwały Nr X/9/19 w sprawie zmian budżetu gminy na 2019 r. 

- Projekt Uchwały Nr X/10/19 w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Stargard na lata 2019-2031 

Skarbnik Gminy Bernadeta Opasińska w pierwszej kolejności dokonała wprowadzenia 

do uchwały Nr X/10/19 w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Stargard na lata 2019-2031 i powiedziała, że zadanie termomodernizacji budynku 

szkoły w Sownie, które będzie z udziałem środków zewnętrznych. W związku z tym, można 

podjąć temat przetargu i dokończyć świetlicę w Tychowie. Następnie Skarbnik Gminy 

omówiła uchwałę Nr X/9/19 w sprawie zmian budżetu gminy na 2019 r. Pani Skarbnik 

powiedziała, m.in. o wprowadzeniu wolnych środków i ich przeznaczeniu. Skarbnik 

szczegółowo przedstawiła wydatki dotyczące funkcjonowania urzędu. Kontynuując 

omawianie ww. projektu uchwały, Pani Skarbnik powiedziała, że należy zwiększyć środki 

na kontenery do Grzędzic o kwotę 443 tys. zł, gdzie po przetargu okazało się, że trzeba 

zwiększyć środki na tym zadaniu. Następnie powiedziała, również o zmianach w ramach 

funduszu sołeckiego, gdzie po zebraniach wiejskich sołectwa dokonują zmian w wydatkach. 

W trakcie omawiania ww. uchwał pani skarbnik odpowiadała na pytania radnych. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka Lenda po wyczerpaniu dyskusji poddała 

pod głosowanie projekt uchwały Nr X/9/19 w sprawie zmian budżetu gminy na 2019 r. 

Komisja Rewizyjna jednogłośnie 4 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała ww. projekt 

uchwały. 

 

Następnie Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka Lenda poddała pod głosowanie 

projekt uchwały Nr X/10/19 w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Stargard na lata 2019-2031. 

Komisja Rewizyjna jednogłośnie 4 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała ww. projekt 

uchwały. 

  

AD 3. Analiza informacji: 

- o przebiegu wykonania budżetu Gminy Stargard za I półrocze 2019 roku 

- o kształtowaniu się wieloletnie prognozy finansowej Gminy Stargard za I półrocze 2019 

roku 

- o przebiegu wykonania planu finansowego samorządowej instytucji kultury 

za I półrocze 2019 r. 

Skarbnik Gminy Bernadeta Opasińska omówiła ww. informacje. Pani skarbnik powiedziała, 

że opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej do sprawozdania jest pozytywna. 

W trakcie dyskusji Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka Lenda zwróciła uwagę 

na wykonanie planu dochodów na poziomie 24%, jeżeli chodzi o sprzedaż nieruchomości, 

która jest na niskim poziomie. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka Lenda podała do protokołu przyjętą 

przez komisję opinię, a mianowicie Komisja Rewizyjna po przeanalizowaniu ww. informacji, 

wyrażając swoją opinię, przyjęła te informacje. 
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AD 4. Kontrola wydatków przeznaczonych na dofinansowanie do przydomowych 

oczyszczalni ścieków za okres 2016-2018 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka Lenda poprosiła o zabranie głosu radnej 

Moniki Nikołajew, która brała udział w przedmiotowej kontroli. 

Radna Monika Nikołajew przedstawiła najważniejsze kwestie odnośnie przeprowadzonej 

kontroli. 

Komisja w trakcie dyskusji wypracowała wnioski z przeprowadzonej kontroli, a mianowicie, 

iż komisja nie stwierdziła nieprawidłowości i nie wnosi uwag odnośnie wydatków 

przeznaczonych na dofinansowanie do przydomowych oczyszczalni ścieków za okres 2016-

2018. 

 

AD 6.Sprawy różne 

Radna Monika Nikołajew zabierając głos, zwróciła się do Wójta Gminy o wystosowanie 

pisma do Powiatu w zakresie drogi powiatowej w Witkowie Drugim, która wymaga naprawy. 

Ponadto zapytała, czy będą spotkania z mieszkańcami odnośnie gospodarki odpadami. 

Odpowiadając Wójt Gminy Jerzy Makowski, powiedział, że po podjęciu uchwał 

i opublikowaniu ich w Dzienniku Urzędowym, zostaną zorganizowane spotkania odnośnie 

gospodarki odpadami. 

 

AD 7.Zamknięcie posiedzenia komisji 

Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka 

Lenda podziękowała wszystkim za udział i zamknęła posiedzenie komisji. 

 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej 

Agnieszka Lenda 

 

 

Protokołowała: 

Aleksandra Przybyszewska 


